

# Alamdar Vapotherm Co., Ltd. Foam For Natural Flowers



Alamdar foam



الشركة العامة السعودية - الرياض : ١١٤٦٦ - ص.ب : ١٤٢٨ - هاتف : ٤٧٩١٩٩٤ - ٤٧٩١٩٩٥ - ٤٧٩١٩٩٦ - ٤٧٩١٩٩٧ - ٤٧٩١٩٩٨ - ٤٧٩١٩٩٩ - فاكس : ٤٧٧٠٩٨٧ - ٤٧٧٠٩٨٨ - ٤٧٧٠٩٨٩ رقم راجع ١٠٢٤ - ١١٤٤٠ - ١١٤٤١  
Riyadh: 11431 - P.O. Box: 1428 - SAUDI ARABIA Tel: 4792964 - 4781990 - 4749803 - Fax: 4770987 Lic.No. 1024 Date 22/7/1420H

## Alamdar Wet Foam



### Brick Shape

Art. No. 113: 23 x 11 x 8 cm



### Cylinder Shape

Art. No. 114: Ø 8 x 8 cm



### Heart Shape

Art. No. 115: 27cm  
116: 20cm

Wet  
Foam  
Powder  
For  
Plants

Art.No. 127



### Spherical Shape

Art. No. 117: Ø 3cm      118: Ø 5cm      119: Ø 7cm  
120: Ø 9cm      121: Ø 12cm      122: Ø 16cm  
123: Ø 20cm

### Grower Products

Art. No. 124: 50 Units per sheet	250 x 500 x 45 mm (400Units)
125: 104 Units per sheet	250 x 500 x 45 mm (832Units)
126: 162 Units per sheet	250 x 500 x 45 mm (1296Units)

**Potting**



# Alamdar vapotherm Co., Ltd.



## Alamdar Dry Foam

### Brick Shape

Art. No.: 100 Size 33 x 23 x 18 CM  
101 Size 23 x 11 x 8 CM  
102 Size 20 x 10 x 8 CM



### Cylinder Shape

Art. No.: 103 Size 55 x 8 CM  
104 Size 8 x 8 CM  
105 Size 8 x 5 CM



### Solo Ring Shape

Art. No.: 106 Size 17 CM  
107 Size 20 CM  
108 Size 25 CM  
109 Size 30 CM



### Spherical Shape

Art. No.: 110 Size 09 CM  
111 Size 12 CM  
112 Size 16 CM



ALAMDAR-VAPOTHERM CO., LTD. شركة علمدار فابوثيرم المحدودة

## Wet Foam (Sponge) New Product For The First Time In K.S.A

## الغوم الطبيعي (الفلين) (منتج جديد)

ولأول مرة بأسواق المملكة

At its factory situated in the 2<sup>ND</sup> industrial area, Alamdar Vapotherm Co., since 1985 Produces Artificial foam that is to be used in planting dried and artificial Flowers in planters. Flowerpots and in making Flower bouquets as well as decoration trees. Many flower shops were supplied by such excellent quality of foam in different thickness as per Customer's request.

تقوم شركة علمدار فابوثيرم بمصنعها بالمدينة الصناعية الثانية منذ عام ١٩٨٥م بإنتاج الفلين (الغوم) الصناعي الذي يستعمل في أحواض الزهور بغرض غرس الزهور المجففة والصناعية لعمل بوكيهات من السورد وأشجار الزينة ولقد تم إمداد كثير من محلات الزهور بتلك النوعية الممتازة بكميات مختلفة حسب طلب العميل.

Alamdar Vapotherm Co., Today, has the pleasure to introduce its new product for the first time in GCC'S market from its factory in Riyadh to K.S.A. markets, the Natural Foam (Sponge). It is to be used for planting natural and dry flowers.

واليوم نفخر شركة علمدار فابوثيرم بان تقدم منتجها الجديد لأول مرة بدول الخليج بمصنعها بالرياض إلى أسواق المملكة من مادة الفلين (الغوم) الطبيعي والذي يستعمل لغرس الزهور الطبيعية والمجففة.

Such new material has got the ability of absorbing huge quantities of water and holding it in the presence of fertilizer which is nourishing the flower to maintain its bloom and freshness as long as possible.

تمتاز هذه المواد بقابليتها لامصاص كمية كبيرة من الماء والاحتفاظ بتلك المياه في وجود مادة السماد والتي تقوم بتغذية الزهور للاحتفاظ بخصرتها لأطول فترة ممكنة.

The new product is available now in different sizes and shapes as per customer's request.

تتواجد تلك المواد بأشكال وأحجام مختلفة داخل عمولات وذلك حسب طلب العميل.

الشركة العامة السعودية - الرياض : ١١٤٦٦ - ص.ب : ١٤٢٨ - هاتف : ٤٧٩١٩٩٤ - ٤٧٩١٩٩٥ - ٤٧٩١٩٩٦ - ٤٧٩١٩٩٧ - ٤٧٩١٩٩٨ - ٤٧٩١٩٩٩ - فاكس : ٤٧٧٠٩٨٧ - ٤٧٧٠٩٨٨ - ٤٧٧٠٩٨٩ رقم راجع ١٠٢٤ - ١١٤٤٠ - ١١٤٤١  
Riyadh: 11431 - P.O. Box: 1428 SAUDI ARABIA Tel: 4792964 - 4781990 - 4749803 - Fax: 4770987 Lic.No.1024 Date 22/7/1420H

جسول : ٤٥١٧٧٣٢٧